
   

 Anjeli  bez krídel... 
A opäť je tu vzrušujúce predvianočné obdobie, a potom očakáva-

ný, najkrajší večer roka. Keď štedrovečernú oblohu posejú milióny 
hviezd, rozžiaria sa vianočné stromčeky a doma bude znovu cítiť 
vôňu ihličia, ktorá nám mnohým pripomína detstvo a dáva nám    
nádej, že na Štedrý večer bude možno snežiť. 

Akoby čarom sa aj v našich srdciach, v mnohých prípadoch takých 
studených, zatrpknutých starosťami, či neúspechmi, zažnú iskierky 
ľudského tepla a dobra. Iskierky, ktoré v nás prebudia úprimnú     

lásku, nehu, úctu a pozornosť.         
Stávame sa lepšími, chceme urobiť  
niečo zmysluplné. Tak to urobme,  
buďme na chvíľu dobrí ako anjeli. Veď 
všetci veríme na anjelov, aspoň na tých 
strážnych, keď sa nám niečo v živote 
podarí. 
     Anjeli predsa existujú, len občas 
nemajú krídla. Pomôžme práve im. 
Mám na mysli deti a všetkých tých, 

ktorí s nami žijú, ale veľmi trpia, lebo nie sú celkom takí ako my. Sú 
ťažko zdravotne postihnutí, bezmocní... 

Možno o nich aj viete, ale verte mi, možno ani netušíte, čo      
prežívajú. Nie sú schopní zmeniť ťažkú situáciu, ktorú im život  
priniesol, a už ani neveria, že im niekto pomôže. 

Zvládať zložité úskalia života ťažko zdravotne postihnutých 
ľudí so zníženou sebestačnosťou, vozíčkarov, či rodín  so zdravotne 
handicapovanými deťmi, je veľmi náročné. 

Ale my by sme to predsa mohli zmeniť, aspoň na Vianoce... Veď 
rozdávanie dobra, robí ľudí šťastnejšími. Každý z nás má šancu    
pomôcť a urobiť niekoho šťastným. Veď šťastie je jedna z mála vecí 
na svete, ktoré sa delením rozmnožuje. Nadeľme trošku viac šťastia 
tým, ktorí  žijú tu s nami, ale nebolo im ho veľa dopriateho.  Pomôž-
me anjelom bez krídel... Bolesti je veľa, anjelov nikdy nie je dosť... Ja 
už viem ako to urobím. Ak sa rozhodnete aj vy, môžete mi to pove-
dať... 

A ešte niečo, keď si budeme navzájom vyslovovať vianočné       
želania zdravia a úspechov, všetci pridajme ešte jedno prianie: nech 
nám v nastávajúcom roku na oblohe zažiaria  iba hviezdy pokoja      
a  nech sme všetci dobrí ako anjeli s krídlami, či bez nich...             

 Iveta Roháčová, šéfredaktorka                                                               

December 2007 Informačný štvrťročník Ročník I. Číslo 4. 

                     
      
 
 
 
 

 
Čas, ktorý je túžobne očakávaný všetkými. 

Čas, ktorý sa nás každoročne príjemne dotýka 
zvláštnou atmosférou, v ktorej sa striedajú     
slová: domov, rodina, deti, človek, priateľ, 
zdravie, láska, šťastie... čas Vianoc.  

Čas, ktorý vnášame do nášho konania a jeho 
atmosféru do vzťahov na ulici, v obchode, na 
pracovisku, v rodine, v ktorom nachádzame 
viac úprimnosti a pochopenia, tolerancie,     
slušnosti, ľudskosti, lásky... 

Ľahšie i znášame pomyslenie na blízku     
budúcnosť, ktorá nebude jednoduchá. Azda   
všetci, nielen ja, sa podriaďujeme tomuto faktu, 
že všetko čo robíme, robíme pre lepšiu budúc-
nosť, pre napĺňanie osobných predsavzatí           
a spoločných cieľov. 

Vianoce si nás každoročne podmaňujú od 
najmenších po najstarších - životom skúsených. 
Dávame si darčeky, možno maličkosti, ktoré by 
sme inokedy zaradili medzi zanedbateľné.     
Vyslovujeme želania šťastia, zdravia, lásky        
a všetkého dobrého. Prizdobme ich podaním 
ruky v spojení s úprimným úsmevom, tiež   
vľúdnym slovom, ktorého nebude nikdy dosť. 
Možno naň čakajú najmä tí, ktorí nás vychovali 
a mali by navždy vo všetkých podobách cítiť 
našu úctu a vďaku. Sú veľmi citliví a veľmi 
vďační aj za takýto darček. 

A u tých najmenších je vľúdne slovo náš 
vklad vo viere, že raz nám vrátia viac... Aj takto 
pocítime zázračnosť tohto času a zistíme, ako 
málo k tomu treba. Verím, že čas Vianoc nikdy 
nezovšednie, a preto nepremrhajme šancu, aby 
nás ich čaro navštívilo aj počas iného obdobia  
v roku. 

Úprimne Vám všetkým želám šťastné       
prežitie vianočných sviatkov, nech sú pre       
každého naplnené láskou a porozumení. 

                                                                                      

Čas  Vianoc 

Helena Vajsová, starostka  
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Schvaľuje: 
− zmluvu o nájme nebytových priestorov pre p. Alenu    

Slimákovú, bytom Staré Hory  
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− štatút obce s účinnosťou od 19. 9. 2007 
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− rokovací poriadok s účinnosťou od 19. 9. 2007 
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− úhradu preplatku dane z nehnuteľností za rok 2006            

v čiastke 732.675,- Sk SHP Harmanec a.s. 
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na dobu 

od 1. 9. 2007 do 31. 12. 2007 
Hlasovanie: za - 4, proti - 0, zdržal sa - Rusnáková Alena, 

Čičmanec Radovan, Ing. Lovás Martin 

− realizáciu doporučených opatrení hlavným kontroló-
rom    v zmysle  správy o výsledku následnej finančnej 
kontroly zo dňa 31. 8. 2007 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
Berie na vedomie: 
− Protokol o výsledku kontroly NKÚ vrátane prijatých 

opatrení 
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
Odvoláva: 
− Bc. Dušana Halušku z funkcie hlavného kontrolóra s 

platnosťou od 19. 9. 2007 podľa § 18a odst. 9 písm. b) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov v spojení s protokolom o výsled-
ku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR            
z 23. 8. 2007 

Hlasovanie: za - 4, proti - 0, zdržal sa - Roháč Ján, Štrbák 
Ján, Majtáň Miroslav 

Uznesenie z mimoriadneho  zasadnutia  OZ v Harmanci zo dňa 19. 9. 2007 

Uznesenie z mimoriadneho  zasadnutia  OZ v Harmanci zo dňa 17. 10. 2007 
Schvaľuje: 
− jednorázovú sociálnu výpomoc pre p. Kosnovskú vo    

výške 2.170,- Sk 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− rozšírenie okruhu osôb, pre ktoré sa vzťahuje kolektív-

na zmluva, ktorá je uzatvorená v súlade s § 2 ods. 3 
písm. d) zákona č. 2/1991 Zb. v časti VI., čl. 31, 33 o 
starostu obce 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− ručiteľské vyhlásenie k zberu separovaného odpadu           

a zmluvu o vstupe obce do združenia SEZA 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 

 
− Zásady rozpočtového hospodárenia obce Harmanec            

a Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom  obce       
s účinnosťou dňom 17. 10. 2007 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− upravený Rozpočet obce Harmanec pre rok 2007 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− súhlasí s demontážou zastaraného klimatizačného za-

riadenia v budove bývalého kina na náklady nájomcu 
p. Zraka 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 

Uznesenie z mimoriadneho  zasadnutia  OZ v Harmanci zo dňa 30. 10. 2007 
Schvaľuje: 
− vyhlasuje voľby na hlavného kontrolóra obce Harma-

nec, ktoré sa uskutočnia dňa 17. 12. 2007 o 1800 hod. v 
budove OÚ obce Harmanec na zasadnutí OZ 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− zmluvu o výpožičke prenosného EKG pre MUDr.         

Hudecovú - ambulanciu praktického lekára 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom                     

roku 2006/2007 vypracovanú riaditeľkou ZŠ Mgr.        
Henrietou Kohútovou v zmysle Vyhlášky MŠ SR             
č. 9/2006 Zb. zo dňa 16. 12. 2005 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
Vydáva: 
− internú smernicu na realizáciu ustanovení zákona         

č. 502/2001 Z.z. o finančnej kontrole a vnútornom  

audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov           
v znení neskorších predpisov 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
Ukladá: 
− odborovej organizácii vypracovať návrh kolektívnej 

zmluvy na rok 2008 
T: 20. november 2007 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− bytovému podniku Harmanec pripraviť návrh rozpočtu 

na rok 2008 
T: 15. november 2007 
Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0 
 
− pracovníkom OÚ pripraviť podklady k návrhu rozpoč-

tu obce na rok 2008 
T: 15. november 2007 
Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0 
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UPLYNUL TAKMER ROKUPLYNUL TAKMER ROK  
 

Vážení spoluobčania, dovoľte, aby sme na záver roka zhodnotili naše pôsobenie vo funkcii starostky     
a poslancov OZ našej obce. 

Jedno je isté, že každý z nás si plánoval oveľa viac splnených predsavzatí vo svojej funkcii, či komisii. 
Verím, že každý z nás išiel do volieb predovšetkým s tým, že urobí čo najviac pre vás - občanov, našich 
voličov. Niekto možno uverí, niekto možno neverí vážnym argumentom, ktoré nám bránili urobiť viac. Ale 
všetci dobre poznáte tú známu frázu: „všetko je o peniazoch“. A tak z toho balíka financií, ktoré nám           
z rozpočtu zostali, sme v priebehu roka urobili: 
 
* finančná oblasť -  ekonomická stabilita, dodržiavanie finančnej disciplíny, doriešenie výdavkov              

z minulých období, plnenie opatrení z vykonanej kontroly NKÚ a Inšpektorátu              
bezpečnosti práce 

 
* stavebná oblasť - osadenie lavičiek v obci, zlikvidovanie čiernej skládky odpadu v Cenove, osvetlenie 

pred budovou H2, vybudovanie detského ihriska, vyčistenie potoka,              
zriadenie fit - centra, zabezpečenie drobných nepredvídaných opráv, havarijných              
stavov (osadenie poklopu na kanalizačný odpad, osadenie ochrannej              
mreže na chodníku na Strelnicu, krtkovanie a vyčistenie odpadového kanála              
pred MŠ, výmena poškodených radiátorov v ZŠ) 

 
* kultúrna oblasť-  vydávanie  obecných  novín,  aktualizácia   webovej   stránky,  usporiadanie  mnohých 
                                 kultúrnych podujatí: detský karneval a fašiangová zábava, Deň učiteľov,              

Oslobodenie obce, Deň víťazstva, Deň matiek, oslavy SNP na Krížnej, Stretnutie              
generácií na Kališti, Uvítanie do života, oslava Mesiaca úcty k starším a ešte              
posledná tohtoročná spoločná udalosť - Rozsvietenie vianočného stromčeka 

 
* sociálna oblasť -   vyriešené tri prípady sociálnej výpomoci                                                       
          
* športová oblasť-   vedenie    FK   Tatran  Harmanec, úspešný   Futbalový  turnaj  na  futbalovom  ihrisku  
                                 v Uľanke, II. ročník streleckej súťaže „Cena oslobodenia Harmanca“,              

bedmintonový turnaj o „Putovný pohár obce Harmanec“ 
 
*verejný poriadok - počiatočné  aktivity  so  separovaným  odpadom,  vyriešenie  odpadu  za   Očkom,   pri 
                                 Poštovom dome, zabezpečenie a odvoz odpadu veľkoplošnými kontajnermi v celej              

obci, vybudovanie klietky pri kontajneroch na Strelnici ako ochrany proti  medveďom 
                                                            
     

Na záver vám všetkým, zvlášť tým, ktorí ste sa podieľali aktívne na všetkých už spomenutých prácach 
či aktivitách, chceme poďakovať za vašu podporu, trpezlivosť, ochotu spolupracovať, za pochopenie, že 
nie vždy sa všetko podarí, že nie vždy vieme všetkých uspokojiť. Ale našou snahou je a bude napĺňať     
spoločné ciele, aby naša obec bola krajšia, aby sa ľudia v nej cítili príjemne, aby sme vám postupne         
vytvorili tie najlepšie podmienky pre život v obci. 

V závere nášho hodnotenia chceme vyjadriť veľké poďakovanie všetkým tým, ktorí sa zaslúžili o to, aby 
sme už v našich novinách nemuseli písať to, že sme obec bez kríža. Ďakujeme za iniciatívu a myšlienku 
vytrvať pri výstavbe kaplnky Svätej rodiny, ktorá bude slúžiť nám všetkým. Posviacka kaplnky a erbu obce  
sa zapíše do histórie našej obce veľkými písmenami.  

Myšlienka postaviť kaplnku bola snom mnohých z vás a my sa tešíme, že sa podarilo váš sen splniť.  
Ďakujeme za všetkých občanov našej obce.       

Želáme vám všetkým veľa zdravia a osobných i pracovných úspechov v roku 2008. 
 

                                                                                                                       Starostka obce a poslanci OZ 
                                                                      


